*Вивчити п.1-5 правила Féminin des adjectifs.
Féminin des adjectifs (Ж. р. прикметників)
1.Для утворення ж.р. прикметників у більшості випадків до прикметника ч.р. додають –е.
Chaud-chaude
*Якщо ж прикметник ч.р. закінчується на -е, у ж .р. нічого не змінюють.
Triste- triste
2.Якщо прикметник ч.р. закінчується на-en, ien, on, у ж.р. подвоюють n.
Mignon- mignonne
3.Деякі  прикметники ч.р. на –os, as у ж.р. подвоюють s.
Gros -  grosse
4. Якщо прикметник ч. р. закінчується на -el, eil, у ж.р. подвоюють l.
Pareil - Pareille
5. Якщо прикметник ч.р.закінчується на- et, у ж.р. подвоюють t.
Cadet-cadette
Винятки:
Complet- Complète повний, завершений
concret – concrète конкретний
discret- discrète скромний
inquiet- inquiète схвильований
secret-secrète секретний
6.Якщо прикметник ч. р. закінчується на -f , у ж.р. він закінчується на-ve.
Actif -active
7. Якщо прикметник ч. р. закінчується на -eux, у ж.р. він закінчується на –euse.
Courageux- courageuse
8. Якщо прикметник ч. р. закінчується на -teur, у ж.р. він закінчується на –trice
Protecteur-protectrice
9.  Якщо прикметник ч. р. закінчується на -eur, у ж.р. він закінчується на –euse.
Trompeur- trompeuse


